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Forum: Skolebestyrelsesmøde 

Tid: 9.4.2025 klokken 18.00-20.00. 

Sted: Personalerum 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: 

Dilek Dalan, Lars Nexø, Dorte Frederiksen, Henriette Källberg 

Rosenkilde, Louise Hartmann, Gritt Persson, Anders Boye 

Medarbejderrepræsentanter:  

Katerina Manniche Kearley, Jeppe Bondo Juhl 

Elevrepræsentanter: 

Jannah Bint Sez, Malik Hayal 

Sekretærer:  

Kasper Hajslund, Flemming Hartmann, Jacob Leisin 

Gæst: Mette Hansen 

Afbud:  

Mødeleder: Lars Nexø 

Referent: Jacob Leisin 

Punkt Punkter med 
formålsbeskrivelse 

Referat og Beslutninger 

1. 
 

Godkendelse af dagsorden og 
referat 

Godkendt 

2. Meddelelser:  
Fra formanden 

Fra ledelsen 

Fra SFO 

Fra medarbejdere 

Fra øvrige medlemmer 

Forældrehenvendelser 

Fra: 
Formanden: Intet nyt 

Ledelsen: Fokus på fagfordeling, der er mange ubekendte faktorer der 

gør det svært at komme i mål. 

Banko var en succes, de omsatte for ca. 6000kr. 

Vi oplever stor søgning af børn fra andre skoler til indskolingen. 

Fokus på læsning, plan for de kommende år (Lene). 

Der er ansøgt om midler til at oprette skolehaver. 

Udskolingen har prøveforberedelse og Gallafest – Medarbejdere søges. 

SFO: Nye lydlofter, lys og ventilation afventer opstart (uge 25?), vores 

murværk er udbedret og vi håber det holder musene ude. 

Vi skal have nye energibesparende radiatorer. 

Vi har 2 børn, der er med til at indsynge BFU sange. 

Rollespil har over 100 tilmeldte børn 

Vi forbereder os på at modtage Majbørn. 

Medarbejderne: Intet nyt 

Øvrige medlemmer: Intet nyt 

Forældrehenvendelse: Snak om aflysning af undervisning pga. 

sygdom/vikarmangel. 

3. Juniormesterlære 
Orientering ved Mette om arbejdet med 
juniormesterlæreordningen. Ordningen 
er udlagt til de enkelte skoler i skoleåret 
25-26  

Mette er inviteret med til mødet og orienterer om konceptet. 

Drøftelse af fordele og ulemper ved dette. 

4. Trivselsarbejde i udskolingen 
Mette som er afdelingsleder for 
udskolingen fortæller om arbejdet med 
klassetrivsel.dk, og det opfølgende 
arbejde med trivsel i klasserne. 

Mette fortæller om indsatser. 

5. Oplæg til timefordelingsplan 2025-2026 
På sidste møde blev det aftalt, at der 

Oplæg fra FH. 
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Næste møde: 13.5.2025 

skulle udarbejdes en oversigt over 
hvilken betydning det ville få, at 
nedsætte timetallet til minimum. 
Oversigten præsenteres på mødet, 
ligesom der præsenteres en oversigt med 
minimumstimetal på 25 lektioner. 
Ledelsen ønsker at skoleåret 25-26 
planlægges med et minimumstal på 25 
lektioner. 
Skolebestyrelsen skal fremsætte 
udtalelse til kommunalbestyrelsen. 
Kompetencen til beslutning om 
skoledagens længde er udlagt til 
skolelederen efter udtalelse fra 
skolebestyrelsen. 

Det besluttes at gå med 25 lektioner/gennemsnit i det kommende 

skoleår, så har vi mere evidens at bygge på til næste skoleår. 

Dette skal på dagsorden i det kommende skoleår. 

6.  Punkter til fremtidige møder. Hvordan tiltrækker vi forældre til de obligatoriske møder skolen skal 

afholde (fremmødeprocent?), AI 

7. EVT. Rynkebyløb i indskolingen 


